

Hong Kong Art Education Association

Website: https://hkartedu.org/ Email: info@hkartedu.org WhatsApp: 64685709

Pegasus Cup 2023-2024 Hong Kong English Writing Competition

# **Contest Prospectus**

## **Competition Schedule:**

Registration and Submission Deadline	2nd May, 2024 (Thursday) 11:59 p.m.
Release of Results	Results to be released on 5th June, 2024 (Wednesday) on our website.
Email Notification	We will notify the winners via email within two weeks after the results are released.

## Eligibility and Registration Fee:

	Eligibility	Registration Fee
Individual contestant	Contestants must be current students of local secondary schools or primary schools.	Each work: \$40 (Contestants can participate in more than one topic, and each topic can submit a maximum of one work)  *FREE registration on or before 17th April, 2024 (Wednesday)!  *Register first, submit later is allowed
Group contestant	<ul> <li>Only available to local schools / tutors / other groups.</li> <li>At least 6 contestants.</li> <li>To compete for the group award, you must register for the contestant through group registration.</li> </ul>	FREE

Please note that there is an award production fee. The fee is only payable if the contestant wins and applies for the award.

## **Categories and Topics:**

(Based on the grade as of the deadline)

Categories	Topics (Contestants can participate in more than one topic, and submit a maximum of one work for each topic.)	Word limit (not including punctuation)
A. Junior Primary: P1-P2  B. Intermediate Primary: P3-P4  C. Senior Primary: P5-P6	If I were an animal     My Dream     Second Se	Maximum 1000 words
D. Junior Secondary: S1-S3  E. Senior Secondary: S4-S6	4. The Best Day 5. My Way 6. Magic / Adventure story (Please give your story a title)	Maximum 2000 words

## **Marking Criteria:**

The judges will consider the performance of the works in the following aspects:

- Content and Creativity (40%)
- Organization (30%)
- Language (30%)

### **Submission Formats:**

Primary school division	You can choose to submit your entries in <a href="mailto:handwritten form">handwritten form</a> or in a <a href="mailto:hindure:Microsoft">Microsoft</a> word file.
Secondary school section	Only entries submitted in <u>Microsoft word files</u> will be accepted.
Handwritten form	<ul> <li>Must use the <u>designated writing paper</u> (see attachments) in A4 size. If there is insufficient space, please make a copy yourself.</li> <li>Do not write in cursive English. The fonts must be clear.</li> <li>The scanned/photographed image of the work must be clear.</li> <li>Please indicate the word count (excluding punctuation marks) at the end of the article.</li> <li>Please name the file as [English full name_Topic_Category], e.g. [Chan Siu Ming Peter_Fairy tale (Magic Gem)_Intermediate Primary]</li> </ul>
Microsoft word file	<ul> <li>Paper size: A4</li> <li>Font: Arial</li> <li>Font size: 12 pt</li> <li>Text colour: Black</li> <li>Line spacing: 1.5</li> <li>Please name the file as [English full name_Topic_Category], e.g. [Chan Siu Ming Peter_Fairy tale (Magic Gem)_Intermediate Primary]</li> <li>*You may download the template (see attachments) and edit it.</li> </ul>

## **Participation Process:**

Individual contestant	Registration Register via this link.
	Submission Submit your work via this link.
Group contestant	Registration Fill out the group registration form and email to <a href="info@hkartedu.org">info@hkartedu.org</a> . Please indicate "Pegasus Cup 2023-2024 Hong Kong English Writing Competition - Group Registration" in the title.
	Submission Email the works to info@hkartedu.org, please indicate "Pegasus Cup 2023-2024 Hong Kong English Writing Competition - Submission" in the title.  If you have already submitted the works when registering, do not need to submit it again.

### Awards:

### ► Individual Awards

Awards	Quota / Eligibility	To be awarded	Points*
Champion	For each topic in each category	Trophy and Certificate	15 points
1st Runner-up	For each topic in each category	Trophy and Certificate	12 points
2nd Runner-up	For each topic in each category	Trophy and Certificate	10 points
3rd Runner-up	For each topic in each category	Trophy and Certificate	9 points
Gold Award	Score 90% or above	Medals and Certificate	8 points
Silver Award	Score 80% or above	Medals and Certificate	6 points
Bronze Award	Score 70% or above	Medals and Certificate	4 points
Participation Award	Other contestants	Certificate (E-version)	2 points

<sup>\*</sup>The points will also be accumulated as annual group and individual points for annual award *The Best of the Year*.

### ► Group Awards

The *Excellent Arts Education Award* is based on the total scores of contestants from schools/teachers/other groups:

Excellent Arts Education Award	Eligibility	To be awarded
Gold Award	80 points or above in total	Crystal Trophy and Certificate
Silver Award	50-79 points or above in total	Crystal Trophy and Certificate
Bronze Award	20-49 points or above in total	Crystal Trophy and Certificate
Outstanding Participation Award	10-19 points or above in total	Certificate

Please visit our website for detailed terms and conditions.



### 香港文藝教育協會

Website: https://hkartedu.org/ Email: info@hkartedu.org WhatsApp: 64685709

# 天馬盃 2023-2024 全港英文寫作比賽

# <u>比賽章程</u>

## 比賽時間表:

報名及提交作品	即日起至2024年05月02日 (四) 下午11時59分。	
公佈賽果日期	將於 <u>2024年06月05日 (三)</u> 於本會網站內公佈。	
得獎電郵通知	本會將於比賽結果公佈後 <u>兩星期內</u> 透過電郵通知得獎者。	

### 參賽資格及費用:

	參賽資格	參賽費用
以個人名義報名	● 參加者必須就讀本地中學或小學。	每份作品: <b>\$40</b> (參賽者可參加多於一個題目,每個題目最多提交一份作品)  *於 <b>2024年04月17日(三)</b> 或之前報名,可免費參加!  *可先報名,後遞交作品。
以團體名義報名	<ul> <li>只限本地學校/導師/其他團體。</li> <li>最少參賽人數為6人。</li> <li>如欲競逐團體獎項,必須以團體報名方式替參賽者報名。</li> </ul>	<u>免費參加</u>

請注意, 如獲獎及訂製獎項, 需付獎項製作費用。

## 參賽組別及題目:

(以截止日期時的年級作準)

參賽組別	參賽題目 (參賽者可參加多於一個題目, 每個題目最多提交一份 作品)	字數要求(不包括標點符號)
A. 小學初級組 (Junior Primary): P1-P2	1. If I were an animal 2. My Dream 3. Fairy tale (Please give your story a title)	不多於1000字
B. 小學中級組 (Intermediate Primary): P3-P4		小多狀 1000子
C. 小學高級組 (Senior Primary): P5-P6		
D. 中學初級組 (Junior Secondary)	4. The Best Day  5. My Way  C. Marin (Advantage (Blesser))	T 4 +4 0000 to
: S1-S3	6. Magic / Adventure story (Please give your story a title)	不多於2000字
E. 中學高級組 (Senior Secondary) :S4-S6		

## 評分準則:

大會評判將考慮作品下列各方面的表現作出評分:

- 內容與創意 Content and Creativity (40%)
- 組織 Organization (30%)
- 文筆 Language (30%)

### 作品規格:

小學組別	可選擇以 <u>手寫形式</u> 或以 <u>Microsoft word檔</u> 提交參賽作品。
中學組別	<u>只接受以 Microsoft word檔</u> 提交參賽作品。
手寫形式	<ul> <li><u>必須使用本會提供之書寫紙</u> (請見附件),以 A4 白紙 100% 原始大小列印,如位置不足,請自行複印。</li> <li>必須使用<u>正楷英文</u>,字體須端正清晰,請勿以草書英文書寫。</li> <li>作品影像掃描/拍攝必須清晰。</li> <li>請在文末註明字數(不包括標點符號)。</li> <li>作品檔案以【英文全名_參賽題目_參賽組別】命名,例如【Chan Siu Ming Peter_Fairy tale (Magic Gem)_Intermediate Primary】。</li> </ul>
Microsoft word 檔	<ul> <li>紙張大小:A4</li> <li>字體:Arial</li> <li>字型大小:12 pt</li> <li>文字顏色:黑色</li> <li>行距:1.5 間距</li> <li>作品檔案以【英文全名_參賽題目_參賽組別】命名,例如【Chan Siu Ming Peter_Fairy tale (Magic Gem)_Intermediate Primary】</li> </ul> *可下載範本 (請見附件),加以編輯。

### 參賽流程:

以個人名義報名	<u>報名</u> 經由 <u>網上報名連結</u> 報名。
	作品提交 經由 <u>網上連結</u> 提交作品。
以團體名義報名	<u>報名</u> 填寫團體報名表格, 電郵至 <u>info@hkartedu.org</u> , 標題請註明「天馬盃 2023-2024 全 港英文寫作比賽-團體報名」。
	作品提交 將作品電郵至 info@hkartedu.org,標題請註明「天馬盃 2023-2024 全港英文寫作比賽-作品提交」。 如已於報名時已一併提交作品,則無須再次提交。

### 獎項:

## ▶<u>個人獎項</u>

個人獎	名額或資格	將獲頒發	年度積分
冠軍	每組別每個題目只設1個名額	獎座及證書	代表團體可獲15分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
亞軍	每組別每個題目只設1個名額	獎座及證書	代表團體可獲12分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
季軍	每組別每個題目只設1個名額	獎座及證書	代表團體可獲10分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
殿軍	每組別每個題目只設1個名額	獎座及證書	代表團體可獲9分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
金獎	評分達90%或以上	獎牌及證書	代表團體可獲8分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
銀獎	評分達80%或以上	獎牌及證書	代表團體可獲6分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
銅獎	評分達70%或以上	獎牌及證書	代表團體可獲4分,得分亦會累積作團體及個人年度積分
參與獎	未有獲獎的參賽者	參賽嘉許證 書(電子版)	代表團體可獲2分,得分亦會累積作團體及個人年度積分

## ▶<u>團體獎項</u>

「卓越藝術教育大獎」根據學校/導師/其他團體的參賽者得分總計:

卓越藝術教育大獎	得獎資格	將獲頒發
金獎	團體總得分80分或以上	水晶獎座及證書
銀獎	團體總得分50分-79分	水晶獎座及證書
銅獎	團體總得分20分-49分	水晶獎座及證書
積極參與獎	團體總得分10分-19分	證書

請到本會網站了解詳細的條款及細則。